

11 本年度报告摘要自年度报告全文,为了解本公司的经营业绩、财务状况及未来发展战略,投资者请到http://www.cninfo.com.cn网站仔细阅读...

公司代码:688619 公司简称:罗普特

罗普特科技集团股份有限公司

2021 半年度报告摘要

12 风险提示: (一)宏观经济波动风险:全球宏观经济波动,对国内经济产生不利影响,进而影响本公司的生产经营和业绩表现...

Table with 5 columns: 序号, 基金名称, 期末净值, 期初净值, 净值增长率. Lists various mutual funds and their performance metrics.

Table with 5 columns: 序号, 基金名称, 期末净值, 期初净值, 净值增长率. Continuation of mutual fund performance data.

Table with 4 columns: 本报告期末, 上年度末, 本报告期末比上年度末增减. Summary of financial data including total assets and income.

Table with 4 columns: 本报告期末, 上年度末, 本报告期末比上年度末增减. Summary of financial data including total assets and income.

Table with 4 columns: 本报告期末, 上年度末, 本报告期末比上年度末增减. Summary of financial data including total assets and income.

Table with 5 columns: 姓名, 职务, 任期, 是否兼职. List of company directors and their roles.

Table with 5 columns: 姓名, 职务, 任期, 是否兼职. List of company directors and their roles.

Table with 5 columns: 姓名, 职务, 任期, 是否兼职. List of company directors and their roles.

Table with 5 columns: 姓名, 职务, 任期, 是否兼职. List of company directors and their roles.

Table with 5 columns: 姓名, 职务, 任期, 是否兼职. List of company directors and their roles.

Table with 5 columns: 姓名, 职务, 任期, 是否兼职. List of company directors and their roles.

Table with 5 columns: 姓名, 职务, 任期, 是否兼职. List of company directors and their roles.

Table with 5 columns: 姓名, 职务, 任期, 是否兼职. List of company directors and their roles.

Table with 5 columns: 姓名, 职务, 任期, 是否兼职. List of company directors and their roles.

Table with 5 columns: 姓名, 职务, 任期, 是否兼职. List of company directors and their roles.

Table with 5 columns: 姓名, 职务, 任期, 是否兼职. List of company directors and their roles.

Table with 5 columns: 姓名, 职务, 任期, 是否兼职. List of company directors and their roles.

Table with 5 columns: 姓名, 职务, 任期, 是否兼职. List of company directors and their roles.

Table with 5 columns: 姓名, 职务, 任期, 是否兼职. List of company directors and their roles.

Table with 5 columns: 姓名, 职务, 任期, 是否兼职. List of company directors and their roles.

Table with 5 columns: 姓名, 职务, 任期, 是否兼职. List of company directors and their roles.

Table with 5 columns: 姓名, 职务, 任期, 是否兼职. List of company directors and their roles.

Table with 5 columns: 姓名, 职务, 任期, 是否兼职. List of company directors and their roles.

Table with 5 columns: 姓名, 职务, 任期, 是否兼职. List of company directors and their roles.

Table with 5 columns: 姓名, 职务, 任期, 是否兼职. List of company directors and their roles.

Table with 5 columns: 姓名, 职务, 任期, 是否兼职. List of company directors and their roles.

罗普特科技集团股份有限公司 2021年半年度报告摘要

罗普特科技集团股份有限公司 2021年半年度报告摘要

罗普特科技集团股份有限公司 第一届监事会第十三次会议决议公告

罗普特科技集团股份有限公司 第一届监事会第十三次会议决议公告

罗普特科技集团股份有限公司关于公司募集资金存放与实际使用情况的专项报告

罗普特科技集团股份有限公司关于公司募集资金存放与实际使用情况的专项报告

Table with 5 columns: 募集资金专户名称, 募集资金专户余额, 理财产品余额, 理财产品到期日, 是否违约. Summary of fund usage and investments.

Table with 5 columns: 序号, 银行名称, 产品类型, 金额, 起始日, 到期日, 是否违约. Summary of fund usage and investments.

罗普特科技集团股份有限公司关于公司募集资金存放与实际使用情况的专项报告

罗普特科技集团股份有限公司关于公司募集资金存放与实际使用情况的专项报告

罗普特科技集团股份有限公司关于公司募集资金存放与实际使用情况的专项报告

罗普特科技集团股份有限公司关于公司募集资金存放与实际使用情况的专项报告

罗普特科技集团股份有限公司关于公司募集资金存放与实际使用情况的专项报告

罗普特科技集团股份有限公司关于公司募集资金存放与实际使用情况的专项报告

罗普特科技集团股份有限公司关于公司募集资金存放与实际使用情况的专项报告

罗普特科技集团股份有限公司关于公司募集资金存放与实际使用情况的专项报告

罗普特科技集团股份有限公司关于公司募集资金存放与实际使用情况的专项报告

罗普特科技集团股份有限公司关于公司募集资金存放与实际使用情况的专项报告

罗普特科技集团股份有限公司关于公司募集资金存放与实际使用情况的专项报告

罗普特科技集团股份有限公司关于公司募集资金存放与实际使用情况的专项报告

罗普特科技集团股份有限公司关于公司募集资金存放与实际使用情况的专项报告

罗普特科技集团股份有限公司关于公司募集资金存放与实际使用情况的专项报告